
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-06-03 

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lena Clementson, Fredrik Helgesson,  
Herman Kilsäter och Bertil Källman.  
Anm. förhinder: Lotten Linde, Pär Karlsson och Lennart Johansson-Ax 
 

1) Lars-Åke förklarade styrelsemötet öppnat. 

 

2) Dagordningen godkändes. 

 

3) Lena Clementson valdes till att skriva protokoll för dagens möte 

 

4) Till justeringsman valdes Bertil Källman. 

 

5) Föregående styrelseprotokoll genomgås 

 

Valberedning 

Inget nytt på punkten. 

 

Beslutas att: 

punkten skjuts till nästa möte. 

 

Märka ut bryggplatser: 

Herman presenterade ett förslag på uppmärkning: A5 skyltar till platserna och till 

flytbryggan till en kostnad av 1 950kr ex. moms. 

 

Beslutas att: 

Herman beställer skyltar från Maxi-reklam. 

 

6) Ekonomi 

Fredrik rapporterar att klubben har ca 150 000kr på fasträntekontot. 
Ca 150 000kr finns på kontot. 22 000kr på mat och dryck. 
 

Delar av pengarna till köp av den nya Ribben har kommit in.  
70 000kr från Sparbanken i Karlshamn samt 37 500kr från RF-SISU Blekinge 
Pär tillfrågas om att begära ut kvarvarande pengar från RF-SISU. 
 

Pär ombeds kolla inbetalningar av medlemsavgifter. (Emil Kilsäter har tydligen fortfarande 

inte fått faktura). 

 

7) Avstämning vuxenseglarskolan 
Vuxenseglarskola fulltecknad och 6 står på väntelista. Helena examinerar 8 av deltagarna 

på måndagen. L-Å skickar ut listan på vad man skall kunna till instruktörerna. 
20 böcker till kursen är beställda. 
 

8) Avstämning daglägret 
Lars-Åke rapporterar att det bara är ett fåtal anmälda till daglägret.  
Vi avvaktar någon vecka till för att se intresset. 
 
 



 

9) Bredband till klubbstugan 

Fredrik har inte kollat upp om bredband. 

 

Beslutas att: 

Fredrik kollar upp mobilt bredband till nästa möte. 

 

10) Avstämning Rotarys seglarläger 

Osäkert om lägret blir av. Detta då det saknas värdfamiljer. 

Lars-Åke ber Pär lägga ut en blänkare på hemsidan om detta. 

 

11) SM i Express 2025 

Skall vi arrangera SM i Express 2025?  

Lars-Åke skriver en information som skickas ut till medlemmarna. 

 

12) Inkomna offerter på solceller 

Vi har fått in offerter på solceller. 

Pär ombeds kolla hur mycket vi kan få i bidrag och när det behöver sökas. 

 

13) Gamla ribben 

Motorn till ribben behöver en översyn innan försäljning av båten kan genomföras. 

 

Beslutas att: 

Lars-Åke pratar med Ola på Marinkompaniet om han kan sponsra en översyn. 

 

14) Sektionerna 
-Kappsegling 

Lena rapporterar att appen fungerar utmärkt. Fler anmälda båtar till start.  
 

-Juniorer 

Herman rapporterar att det är 2 nya deltagare på seglingarna samt de 6 som tidigare varit 

med. En segling inställd på grund av hårda vindar. 
 

-RC-båtar 
Bertil rapporterar att alla båtar fungerar 
 

-Utbildning 

Inget förutom tidigare rapporterat 
 

-Fastighet/ båtar 

Jocke rapporterar att västra sidan av stugan är skrapad och klar. Målning återstår. 

Jocke och Herman åtar sig att kolla om någon vill sponsra oss med färg. 
 

-Trivsel 
Inga planerade aktiviteter i nuläget. 
 

15) Övriga frågor 

 

-elavbrott i klubbhuset 

Lars-Åke rapporterar att det varit strömavbrott några gånger.  

Vi får ha koll om det händer igen. 

 



 

-tälttak över veranda under våra aktiviteter? 

Frågan om tältet skall finnas på plats under sommaren och dess aktiviteter 

uppkom 

 

Beslutas att: 

Sidorna skall hissas upp och taket står kvar. 

 

 

 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Lena Clementson 

 

_________________________________ 

Justeras Bertil Källman 


